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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA
CLIMÀTICA

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA,
EMERGÈNCIA CLIMÀTICA DEL DIA 16 DE MARÇ DE 2020

A la Sala de Comissions I, pati A, 2n pis de l'edifici de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la
ciutat de València, sent les onze hores, del dia setze de març de 2020, davall la presidència del
Sr. Sergi Campillo Fernández, es reunix en sessió ordinària la Comissió Informativa d'Ecologia
Urbana, Emergència Climàtica,  amb la assistència dels components d'esta, la Sra. Elisa Valía
Cotanda, el Sr. Alejandro Ramón Álvarez, el Sr. Giuseppe Grezzi, el Sr. Emiliano García
Domene (telemàticament), la Sra. Julia Climent Monzó (telemàticament), el Sr. Carlos Mundina
Gómez (telemàticament), la Sra. Rocío Gil Uncio (telemàticament) i el Sr. Vicente Montañez
Valenzuela (telemàticament), i actua com a Secretari, per delegació del Secretari General del Ple,
José Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-56194-2020-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
SECRETÀRIA. Proposa autoritzar la participació a distància en la sessió de la Comissió
d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica de data 16 de març de 2020 del regidor Sr. Vicente
Montañez Valenzuela.

"En data 11 de març de 2020 es presenta escrit en el Registre General del Ple número 229,
en el qual José Gosalbez Payá, portaveu del Grup Municipal VOX València, sol·licita que davant
l'actual evolució del coronavirus i pels fets descrits en la instància, suspendre les activitats de les
diverses Comissions Informatives o la seua celebració per mitjans telemàtics.

A la vista d'este escrit s'ha acordat en la Junta de Portaveus de data de hui, l'autorització
dels regidors de VOX per a la seua participació a distància en les pròximes Comissions
Informatives.

La petició s'ajusta a Dret, el Reglament orgànic del Ple recull la participació a distància per
mitjans electrònics. S'exclouen els mitjans telefònics i de correu electrònic per a no oferir la
suficient seguretat jurídica, atés que aquesta seguretat és l'element bàsic i nuclear de
l'autorització. El Servei de Tecnologies de la Informació i Comunicació establirà el mitjà
electrònic que assegure la identitat del regidor, el contingut de les seues manifestacions, el
moment en què aquestes es produïsquen i la interactivitat i intercomunicació amb els membres de
la comissió en temps real, així com la disponibilitat del mitjà durant la sessió.

FONAMENTS DE DRET

L'article 47 del Reglament orgànic del Ple estableix que el Ple de l'Ajuntament celebra les
seues sessions de forma presencial, però que, no obstant això, podrà autoritzar la participació a
distància en una o diverses sessions als qui el sol·licite per causa degudament justificada. Així
mateix, assenyala que s'han de poder complir les condicions de seguretat jurídica regulades en
l'article 17 de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda:

Únic. Autoritzar la participació a distància en la la sessió de la Comissió de Ecologia
Urbana, Emergència Climàtica, de data 16 de març de 2020 del Sr. Vicente Montañez
Valenzuela."

DEBAT

Sol·liciten també la participació a distància el Sr. Emiliano García Domene, la Sra. Julia
Climent Monzó, el Sr. Carlos Mundina Gómez i la Sra. Rocío Gil Uncio.

El Sr. President indica que aprofitem autoritzar la resta de grups polítics. S'introdueix una
esmena per a autoritzar la resta de regidors que l'han sol·licitat.

VOTACIÓ
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La Comissió per unanimitat aprova la proposta de autorització de participació a distancia
en aquesta Comissió a tots el grups polítics que la sol·liciten.

ACORD

"Únic. Autoritzar la participació a distància en la sessió de la Comissió d’Ecologia Urbana
i Emergència Climàtica, de data 16 de març de 2020 al Sr. Vicente Montañez Valenzuela, al Sr.
Emiliano García Domene, a la Sra. Julia Climent Monzó, al Sr. Carlos Mundina Gómez i a la
Sra. Rocío Gil Uncio."

2 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l'acta de la Sessió anterior de data 20 de febrer de 2020.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 20 de febrer de 2020, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 20
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a
"Escocells i zona enjardinada al carrer Manuel Colomer Marco".

MOCIÓ 

"EXPOSICION DE MOTIVOS

El barrio de San Vicente se encuentra ubicado en la parte Sur de la ciudad de València,
completamente delimitado y rodeado de infraestructuras tanto viarias como ferroviarias.

Situado en el marginal izquierda del nuevo cauce del río Turia, al Sur del barrio de San
Marcelino y la V-30, y divido en dos mitades por la Avenida Ingeniero Manuel Soto Mico, vía
urbana que conecta la calle San Vicente que a través del puente que cruza el nuevo cauce sirve de
enlace con la pedanía de la Torre, y la antigua carretera real de Madrid.

Este barrio valenciano no cuenta con demasiada extensión en cuanto a superficie, toda vez
que se encuentra muy encorsetado por las infraestructuras que lo rodean, precisando sus vecinos
para muchos servicios tener que desplazarse o bien al contiguo barrio de San Marcelino o incluso
al otro lado del nuevo cauce a la pedanía de la Torre.

Por ello, las contadas dotaciones públicas que cuenta deben de mantenerse en las mejores
condiciones de uso y disfrute para los vecinos, de ahí que este grupo municipal plantea una serie
de mejoras en dos aspectos competencia de esta Comisión a la que nos dirigimos.

La primera, tiene que ver con el mantenimiento del arbolado de la ciudad y la limpieza de
los alcorques en la calle Manuel Colomer Marco, sobre todo ante la inminente entrada de la
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primavera en la que la vegetación que se desarrolla en los alcorques tiene mayor expansión y
crecimiento, convirtiéndose en un posible foco de plagas y suciedad.

La segunda, está relacionada con el parque existente en la misma calle pero al otro lado del
inicio del puente que une el barrio de San Vicente con La Torre y lindante con la V-30, el cual
precisa del remate y puesta en servicio de la zona de juegos infantiles, así como del traslado de la
zona de Pipi can –zona de socialización de animales- al extremo opuesto de su actual ubicación,
más próximo a la actual zona de acceso a la zona verde, junto a unas instalaciones hidráulicas.

Por ello, y en calidad de Concejal del Grupo Municipal Popular se formula la siguiente:

PROPUESTAS DE ACUERDO

Primera.- Que desde el área de ecología urbana, a través del Servicio de Jardinería
Sostenible y Renaturalización de la ciudad, se proceda a la limpieza y mantenimiento de los
alcorques de la calle Manuel Colomer Marco.

Segunda.- Que el mismo Servicio proceda a la adecuación, finalización y puesta en
servicio de la zona de juegos infantiles en el parque ubicado en la misma calle que figura en la
propuesta anterior, procediendo al traslado y habilitación de la zona del Pipi can al otro extremo
del mismo, junto a la infraestructura hidráulica existente." 

DEBAT

El Sr. Mundina explica la moció.

El Sr. President contesta que respecte al primer punt no hi ha problema, però la resta de
punts des del Servici de Jardineria Sostenible no han pogut veure'ls per les circumstàncies
actuals. A continuació presenta una alternativa en el punt 2, proposant que es modifique dient
que es passe al Servici de Jardineria Sostenible per al seu estudi.

El Sr. Mundina assenyala que està d'acord però indica que no és una cosa complicada de
mirar, així que demana que es faça prompte.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
unanimitat, decacaient la moció plantejada inicialment pel Sr. Mundina.

ACORD

"Primera.- Que des de l'Àrea d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica i Transició
Energètica, a través del Servici de Jardineria Sostenible, es procedisca a la neteja i manteniment
dels escocells del carrer Manuel Colomer Marco.

Segona.- Que el mateix Servici procedisca a l'estudi de l'adequació, finalització i posada en
servici de la zona de jocs infantils al parc situat en el mateix carrer que figura en la proposta
anterior, així com del possible trasllat i habilitació de la zona del Pipi-can a l'altre extrem
d'aquest, al costat de la infraestructura hidràulica existent."
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4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grupo Municipal Ciutadans, relativa a la
"Creació de la Comissió de Seguiment del Pla d'Acció per al Clima i l'Energia Sostenible de la
ciutat de València".

MOCIÓ

"El Pleno del mes de abril de 2019 aprobó la estrategia municipal del Plan de Acción para
el Clima y la Energía Sostenible (PACES) de la ciudad de València. Este documento significa un
compromiso con el Pacto de Alcaldes para el Clima y la Energía.

En esa estrategia se indicaba que "Será necesario, por lo tanto, la creación de una Comisión
de Seguimiento, integrada como mínimo por:

* Concejal responsable de promover el Pacto en el Ayuntamiento.

* Un representante municipal del área de Energías Renovables y Cambio Climático, que
será el representante de la Comisión de Seguimiento en las reuniones.

* Un representante técnico del Servicio de Energías Renovables y Cambio Climático.

Al menos un representante político de los partidos de oposición."

Por todo lo expuesto en concejal que suscribe formula la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

- Crear una Comisión de Seguimiento del PACES, en el que participen el concejal
responsable de promover el Pacto en el Ayuntamiento, un representante municipal del área de
Ecología Urbana, Emergencia Climática y Transición Energética, un representante técnico del
Servicio de Energías Emergencia Climática y Transición Energética y un representante político
de cada uno de los partidos de oposición." 

DEBAT

La Sra. Gil señala que la idea no era presentarla porque ya habían hablado con el Sr.
Ramón para realizar unas modificaciones.

El Sr. Ramón contesta que no hi ha problema a aclarir en la moció que hi haurà un
representant de cada Grup però no està d'acord a constituir ja la comissió del PACES, encara és
ràpid per a reunir-la.

La Sra. Gil pregunta cuándo se creará más o menos y si se puede poner plazo.

El Sr. Ramón contesta que entén que per a finals de l'any 2020.

La Sra. Gil indica que si se señala que se convocará en el año 2020 está de acuerdo.
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Per tant es modifica la moció per a assenyalar que hi haurà un representant de cada Grup
en la Comissió i que la mateixa serà convocada a la fi del present any 2020.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. Ramón, resulta aprovada per
unanimitat, decacaient la moció plantejada inicialment pel Sr. Giner.

ACORD

"Crear una Comissió de Seguiment del PACES, que es constituirà a la fi del present any
2020, en la qual participen el regidor responsable de promoure el Pacte a l'Ajuntament, un
representant municipal de l'àrea d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica i Transició Energètica,
un representant tècnic del Servici d'Emergència Climàtica i Transició Energètica i un
representant polític de cadascun dels grups polítics d'oposició."

5 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000080-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relativa a
la "Tramitació del nou plec per a la contracta de neteja i recollida de residus urbans".

MOCIÓ

"Después de la prórroga que se efectúo en la Junta de Gobierno del 15 de diciembre de
2017 el contrato de limpieza y recogida de residuos de las tres zonas de la ciudad dejará de estar
vigente en el 31 de octubre de 2021.

Dada la importancia de dicho contrato para el presupuesto municipal y que se trata de un
servicio de competencia propia incluido en el artículo 25 de la Ley 7/1985, de 2 de abril,
Reguladora de las Bases del Régimen Local, es de especial relevancia mantener la máxima
transparencia en su tramitación.

Por todo lo expuesto se formula la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

- Que en cada convocatoria de la Comisión Informativa de Ecología Urbana y Emergencia
Climática se elabore un informe y se dé cuenta del estado de tramitación del nuevo pliego del
contrato de limpieza viaria, recogida y transporte de residuos urbanos."

DEBAT

La Sra. Gil explica la moción.

El Sr. President contesta que el Servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de
l'Espai Públic porta mesos treballant en aquesta contracta. S'estan perfilant detalls, millores i
aspectes econòmics. Afig que no pot acceptar que cada mes haja de donar informació en aquesta
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Comissió Informativa, entre altres coses per preservar informació i que es respecte la igualtat
dels licitadors. A més assenyala que hi ha un compromís per a constituir la Comissió de Medi
Ambient i ací informar dels nous detalls que siguen rellevants. A més, quan hi haja informació
rellevant de la tramitació, portarà un informe a aquesta Comissió Informativa.

La Sra. Gil indica que no se refieren tanto a esas condiciones de los pliegos sino al estado
de tramitación del trabajo administrativo y pregunta si es posible fijar algún plazo de conclusión.

El Sr. Presidente le da detalles de esa tramitación. Tal y como ha comentado antes, llevan
trabajando meses, con el Servicio Fiscal del Gasto, Secretaria, Servicio gestor, Tesorería,
coordinados por la Coordinadora de Ecología Urbana. Añade que la situación actual, obviamente,
afectará a toda la ciudad y también a este servicio. Se retomará el expediente en cuanto pase esta
crisis. Propone dejar la moción sobre la mesa hasta que pase este periodo de crisis y a partir de
ahí replantear la moción. Ahora no se atreve a dar plazos.

La Sra. Gil contesta que le parece bien dejar la moción sobre la mesa hasta que pase esta
situación.

El Sr. Mundina pregunta si el contracte es troba en pròrroga.

El Sr. President contesta que el contracte actual ja està en una pròrroga que finalitza
aproximadament el dia 31 d'octubre de 2021 i només quedarà un altre any de pròrroga.

VOTACIÓ

S'acorda deixar sobre la mesa, a petició del Sr. President.

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Plà Verd i de la Biodiversitat de la ciutat de València".

PREGUNTA

"A preguntas formuladas por este grupo municipal respecto al Plan Verde y de la
Biodiversidad para la ciudad de València, anunciado el pasado año, se nos respondió que se ha
constituido una Comisión Técnica Municipal para determinar el ámbito de actuación del Plan y
todos los aspectos que de abarcar el mismo, ante esta información el concejal que suscribe
formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuándo se ha constituido la Comisión Técnica?

2.- ¿Quién forma parte de la misma?

3.- ¿Cuántas veces se ha reunido esta Comisión?

4.- ¿Se ha adoptado alguna decisión en el seno de la misma?
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5.- En caso afirmativo ¿Qué avances se han realizado?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- Quan s'ha constituït la Comissió Tècnica?

El 12 de febrer de 2020.

2.- Qui forma part d'esta?

La Comissió Tècnica municipal està presidida per Sergi Campillo, Vicealcalde i Tinent
d’Alcalde coordinador general de l'Àrea d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica i Transició
Energètica, i formada pels següents components:

Elisa Gimeno, coordinadora General de l'Àrea d'Ecologia Urbana.
José Vicente Ruano, secretari de l'Àrea II de l'Ajuntament.
Josep Tamarit, gerent del OAM de Parcs i Jardins.
Juanjo Herrero, cap del departament de Medi Ambient de l’OAM de Parcs i Jardins.
Tonetxo Pardiñas, coordinador tècnic del Servici de Jardineria Sostenible i
Renaturalització de la Ciutat.
José B. Palomares, cap de secció de manteniment de jardins zona sud, Servici de Jardineria
Sostenible.
Pablo Valverde, cap de secció de manteniment de jardins zona nord, Servici de Jardineria
Sostenible.
Nacho Lacomba, cap del Servici d'Emergència Climàtica i Transició Energètica.
Paco Collado, cap de la secció de Paisatge Vegetal, Servici de la Devesa-Albufera.

3.- Quantes vegades s'ha reunit esta Comissió?

Després de la reunió de constitució de la Comissió, el passat el 12 de febrer, va haver una
altra reunió de treball el 26 de febrer.

4.- S'ha adoptat alguna decisió en el si d'esta?

Les necessaries per a establir les bases i directrius generals del Pla Verd i de la
Biodiversitat i la redacció del plec de prescripcions tècniques que regiran el concurs públic pel
qual s’adjudicarà la seua redacció.

5.- En cas afirmatiu, quins avanços s'han realitzat?

Es farà públic en el moment oportú, amb la publicació del plec de prescripcions tècniques."

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Programació Anual 2020 per a la contrata de sanejament".
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PREGUNTA

"En fecha 24 de octubre de 2019 tuvo entrada en este Ayuntamiento un escrito por el cual,
la empresa “Saneamiento de València UTE” solicitaba la aprobación de la programación anual y
el crédito presupuestario para el presente año, por un importe de 18,1 M €. Posteriormente y tras
conocer que el presupuesto municipal para el 2020 aprobado en la partida FU 290-16000-21000
asciende a 14,2 M €, el concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Por qué motivos no se ha presupuestado la cantidad inicial solicitada por la empresa
“Saneamiento de València UTE”?

2.- En respuesta a preguntas formuladas por este grupo municipal, desde la delegación del
Ciclo Integral del Agua se nos respondió que “los trabajos de renovación en la red de
saneamiento se cubrirán con la partida presupuestaria correspondiente que no es la partida de
gasto corriente”. ¿A qué partida se refiere? Y ¿cuál es su importe?

3.- El importe destinado el pasado año a la partida “16000 63900 Renovación
Alcantarillado y Colectores” fue superior en 162.814 €, al consignado el presente año, ¿a qué se
debe esta reducción?

4.- En 2020 ¿se destinará menos recursos a la renovación de alcantarillado y colectores e
nuestra ciudad?"

RESPOSTA

Sr. Valia, Delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- La cantidad que se solicitó por la contrata con posterioridad fue de 14.263.732,62 €,
que es la que finalmente figura en la partida FU290-16000-21000 para 2020.

2.- FU290-16000-63900, con importe de 3.385.633,28 €.

3.- En la partida 16000 63900 de 2019 se incluían 2.000.000 € motivados por los trabajos
extraordinarios en el Colector Norte.

4.- No. Además de los 3.385.633,28 € citados hay que considerar de remanentes de 2019
los 2.314.600,13 € de la Obra de desconexión de vertidos de aguas residuales a acequias, y el
1.986.079,23 € de la Obra de solución del saneamiento municipal en los núcleos de viviendas
consolidadas en Castellar Norte.

Siendo el importe total destinado a renovación de colectores: 7.686.312,64."

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives las "Escocells".
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PREGUNTA

"Respecto al estado de los alcorques de la ciudad, y dado que a preguntas formuladas por
este grupo municipal se nos respondió que “la modificación de la contrata que hace referencia a
los alcorques, va dirigida no a la limpieza sino al control de la vegetación de los alcorques, tanto
la adventicia como la que pueda sembrarse”, en virtud de dicha información, el concejal que
suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- La modificación de la contrata encargada de los alcorques. ¿No recogerá la limpieza de
los mismos?

2.- En la respuesta se nos informa de que en la ciudad hay un total de 62.144 alcorques en
el viario de la ciudad. ¿Cuántos de ellos están vacíos en estos momentos?

3.- ¿Se va a proceder a plantar árboles en los alcorques que se encuentran vacíos en la
actualidad?

4.- En caso afirmativo ¿cuántos ejemplares está previsto que se planten a lo largo del
presente año, 2020?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de  Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai
Urbà

"1.- La modificació de la contracta encarregada dels escocells. No recollirà la neteja dels
mateixos?

La competència de la neteja de brutícia dels escocells correspon al servici de Gestió
Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai Urbà.

2.- En la resposta se'ns informa que a la ciutat hi ha un total de 62.144 escocells en el viari
de la ciutat. Quants d'ells estan buits en estes moments?

Cal assenyalar que habitualment es generen nous escocells buits com a conseqüència,
principalment, de caiguda d'arbres per vents forts, així com arbrat que s'abat per risc de caiguda.
Després de la finalització del projecte “Per una València més verda” queden 3.686 escocells
buits.

3.- Es procedirà a plantar arbres en els escocells que es troben buits en l'actualitat?

Com es fa habitualment, la reposició d’escocells buits es farà progressivament en funció de
la disponibilitat de recursos.

4.- En cas afirmatiu Quants exemplars està previst que es planten al llarg del present any,
2020?

Contestada en el punt anterior."
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9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Residus sòlids".

PREGUNTA

"Recientemente se ha dado a conocer un positivo balance respecto a la recogida de
residuos en la ciudad de València, el equipo de gobierno municipal justificaba el buen
comportamiento ciudadano en el esfuerzo presupuestario, en las campañas realizadas y en el
incremento de contenedores instalados en los últimos años, en virtud de dicha información, el
Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- Respecto a la basura orgánica depositada en los contenedores marrones. ¿Qué utilidad
se le da por parte de la Entidad Metropolitana de residuos?

2.- ¿Se ha procedido a la venta del producto obtenido?

3.-  En caso afirmativo. ¿Qué ingresos se han obtenido por la venta?

4.- ¿Cuál es el beneficio obtenido -o que obtendrá, en su caso- por el Ayuntamiento de
València?

5.- Respecto a la recogida de residuos ¿se ha incrementado la frecuencia de recogida de los
mismos?

6.- En caso afirmativo. ¿Cuál es la diferencia de la frecuencia de recogida de este año 2020
respecto a ejercicios anteriores?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai
Urbà

"1.- Respecto a la basura orgánica depositada en los contenedores marrones. ¿Qué utilidad
se le da por parte de la Entidad Metropolitana de residuos?

2.- ¿Se ha procedido a la venta del producto obtenido?

3.- En caso afirmativo. ¿Qué ingresos se han obtenido por la venta?

Resposta a 1.-, 2.- i 3.-

Les preguntes referides a l’Entitat Metropolitana de Tractament de Residus hauran de ser
adreçades a l’esmentada entitat i no a l’Ajuntament de València.

4.- ¿Cuál es el beneficio obtenido -o que obtendrá, en su caso- por el Ayuntamiento de
València?
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L'Ajuntament de València serà beneficiari pel conjunt de la ciutadania del municipi de les
millores en reciclatge, compostatge i reducció d'eliminació de residus en abocador, de forma
directa a través de l'evolució futura de la Taxa Tamer i, de forma indirecta, per la contribució als
paràmetres urbans de qualitat ambiental en sentit ampli.

5.- Respecto a la recogida de residuos ¿se ha incrementado la frecuencia de recogida de los
mismos?

En general, la implantació dels nous contenidors de recollida selectiva orgànica, així com
l'ampliació de contenidors de les fraccions de paper-cartó, envasos i vidre, s'ha realitzat amb les
freqüències establides amb caràcter general a la ciutat en els últims anys, que són les següents:

Fracció resta: diària.
Fracció envases i paper-cartó: dies alterns.
Fracció orgànica: dies alterns d'abril a octubre i 2 vegades per setmana de novembre a
març.
Fracció vidre: variable segons producció, amb valor mitjà 15/20 dies.

Amb servicis de recollida de contenidors en general de major producció en jornada de
diumenge.

És important destacar que les tendències que es van consolidant, sobretot de reducció
creixent de la fracció resta i de molt forts increments de les fraccions de selectiva, fa pensar que
per a 2021 i següents serà molt probable l'inici de la reducció de contenidors de resta, grisos,
manteniment i/o reduint freqüències i l'increment gradual de les freqüències de la recollida
selectiva en general.

6.- En caso afirmativo. ¿Cuál es la diferencia de la frecuencia de recogida de este año 2020
respecto a ejercicios anteriores?

Contestada a la pregunta anterior."

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Plantació de freixes en la Ronda Nord".

PREGUNTA

"Entidades vecinales del barrio de Torrefiel han procedido a la plantación de arbolado en la
parte sur de la Ronda Norte, más pegado al casco urbano del barrio, es por lo el Concejal que
suscribe formula las siguientes:

PREGUNTA

1.- ¿Cuál ha sido y en qué ha consistido la participación del Servicio de Parques y Jardines
en esta iniciativa ciudadana?
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2.- ¿La especie de arbolado plantado ha sido elegida con el asesoramiento de los técnicos
municipales?

3.- Y, en su caso ¿cuáles han sido las consideraciones técnicas de elegir la especie
plantada?

4.- ¿Las tareas de plantación han sido supervisadas por técnicos municipales?

5.- Dicha acción, ¿ha supuesto algún coste para el Ayuntamiento? Y, en su caso, ¿cuál ha
sido su importe?

6.- A partir de la plantación, ¿serán de cargo del Ayuntamiento de València las tareas de
mantenimiento, poda y riego de dicho arbolado?

7.- Por último, ¿tiene previsto el Ayuntamiento de València o se han recibido propuestas
en otras zonas de la ciudad para realizar una acción de este tipo? En su caso, ¿en qué zonas
verdes de la ciudad se pretende seguir actuando con este tipo de acciones?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Cuál ha sido y en qué ha consistido la participación del Servicio de Parques y
Jardines en esta iniciativa ciudadana?

El servici de Jardineria Sostenible va ser informat de la iniciativa de l’Associació veïnal
junt a una entitat sense ànim de lucre, de fer una plantació en una platabanda existent a la Ronda
Nord, entre el carrer del Músic Espí i Comte Lumiares, i es va posar en contacte per tal de
supervisar l’actuació.

2.- ¿La especie de arbolado plantado ha sido elegida con el asesoramiento de los técnicos
municipales?

L’espècie plantada, freixe de flor, procedeix dels vivers de planta forestal de la Generalitat
Valenciana (donació) i ha segut acceptada pel personal tècnic municipal.

3.- Y, en su caso ¿cuáles han sido las consideraciones técnicas de elegir la especie
plantada?

L’espècie està adaptada perfectament a les condicions ambientals de l’entorn, en tractar-se
d’una espècie de clima mediterrani.

Encara que els arbres no presenten un port i formació (estructura i presentació) anàlegs als
estàndards empleats per part del Servici de Jardineria Sostenible, s’estima que després del seu
arrelament, mitjançant les tasques de manteniment adequades (esporga de formació)
s’aconseguirà un port adequat.

4.- ¿La tareas de plantación han sido supervisadas por técnicos municipales?
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Sí, el tècnic responsable de manteniment de la zona nord va coordinar la plantació.

5.- Dicha acción, ¿ha supuesto algún coste para el Ayuntamiento? Y, en su caso, ¿cuál ha
sido su importe?

No.

6.- A partir de la plantación, ¿serán de cargo del Ayuntamiento de València las tareas de
mantenimiento, poda y riego de dicho arbolado?

Sí, com qualsevol element vegetal existent en una zona enjardinada de propietat municipal.

7.- Por último, ¿tiene previsto el Ayuntamiento de València o se han recibido propuestas
en otras zonas de la ciudad para realizar una acción de este tipo? En su caso, ¿en qué zonas
verdes de la ciudad se pretende seguir actuando con este tipo de acciones?

Actualment no. Quan arribe alguna proposta, la manera de procedir per part dels tècnics
del Servici de Jardineria serà valorar la idoneïtat del lloc i de l’espècie, supervisar i coordinar la
plantació. Com s’ha actuat en el cas que ens ocupa."

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenten conjuntament la Sra. Julia Climent Monzó i el Sr. Carlos Luis
Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives al "Estat de les platges".

PREGUNTA

"Respecto al estado en que se encuentran las playas de la ciudad de València, tras haber
sufrido las consecuencias del Temporal Gloria en la costa valenciana, y dada la proximidad de la
festividad de Semana Santa, el grupo municipal popular formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué previsión tiene el equipo de gobierno municipal respecto al estado de las playas
de València para el inicio de la temporada de Semana Santa 2020?

2.- ¿Estarán en perfecto estado las playas de València para el comienzo de la temporada de
Semana Santa, que comienza a principios de abril?

3.- En caso negativo ¿cómo piensa actuar el equipo de gobierno al respecto?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, Delegat de Platges

"1.- ¿Qué previsión tiene el equipo de gobierno municipal respecto al estado de las playas
de València para el inicio de la temporada de Semana Santa 2020?
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Como bien sabe el inicio de temporada de Semana Santa lo es en las playas del norte
(Malvarrosa y Cabañal). En estas playas se ha reparado todo lo necesario para que pueda darse el
servicio correspondiente.

2.- ¿Estarán en perfecto estado las playas de València para el comienzo de la temporada de
Semana Santa, que comienza a principios de abril?

Como se ha indicado en la pregunta 1. Se está en disposición de dar comienzo a la
temporada de Semana Santa en las playas del Norte.

3.- En caso negativo ¿cómo piensa actuar el equipo de gobierno al respecto?"

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Preguntes que presenten conjuntament la Sra. Julia Climent Monzó i el Sr. Carlos Luis
Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives a la "Reparació de les platges del sud
de València".

PREGUNTA

"De acuerdo con la Concejala del Ciclo Integral del Agua, Elisa Valía, el temporal Gloria
ha afectado al 90% de las duchas, lavapiés y plataformas de las playas del sur. De estos servicios,
un 10% han desaparecido y un 80% están inutilizados. En el caso de las pasarelas, un 40% están
inutilizadas y hay que reparar un 60%. Actuaciones que supondrán, según Valía, una inversión
estimada de en torno a 230.000 euros para su puesta de nuevo en funcionamiento.

Con base al asunto referenciado, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Ha aprobado ya el Ayuntamiento de València alguna partida extraordinaria para la
reparación de las instalaciones de las playas del sur, gravemente dañadas por la borrasca Gloria?
En caso afirmativo, ¿cuándo comenzarán estos trabajos? ¿Cuál será el período de ejecución y su
importe económico?

2ª.- ¿Ha instado el Consistorio a Demarcación de Costas y a los propietarios de las
piscifactorías la retirada de los restos de tuberías y redes que dos meses después del temporal
siguen cubriendo la arena de la Playa del Perellonet, a fin de acelerar el operativo, tal y como
vienen reclamando vecinos y hosteleros?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, Delegat de Platges

"1ª.- ¿Ha aprobado ya el Ayuntamiento de València alguna partida extraordinaria para la
reparación de las instalaciones de las playas del sur, gravemente dañadas por la borrasca Gloria?
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[Responde Delegación del Ciclo Integral del Agua]

En caso afirmativo, ¿cuándo comenzarán estos trabajos? ¿Cuál será el período de ejecución
y su importe económico?

[Responde Delegación del Ciclo Integral del Agua]

2ª.- ¿Ha instado el Consistorio a Demarcación de Costas y a los propietarios de las
piscifactorías la retirada de los restos de tuberías y redes que dos meses después del temporal
siguen cubriendo la arena de la Playa del Perellonet, a fin de acelerar el operativo, tal y como
vienen reclamando vecinos y hosteleros?

El Ayuntamiento y la Demarcación de Costas está en contacto constante. Con respecto al
asunto que se comenta de las piscifactorías tenemos conocimiento que la Demarcación de Costas
está realizando las gestiones junto con Capitanía para que las empresas propietarias de los citados
restos retiren las estructuras.

Hasta la fecha ya se ha retirado una de las que estaba junto al espigón de la Playa del
Perellonet quedando pendiente como estructura más grande otra en la zona de Recatí Perellonet.
El resto se trata de pequeños restos que asimismo está gestionando costas con los propietarios su
retirada.

El Ayuntamiento hace seguimiento de las actuaciones conminando a que se realicen a la
mayor brevedad posible dentro de la complejidad de coordinación que conlleva una actuación de
este tipo."

RESPOSTA

Sra. Cotanda, Delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Se ha solicitado subvención según el Acuerdo del Consell de fecha 24 enero 2020,
habiendo solicitado por el total de daños 303.907,28 para duchas, lavapiés, pasarelas,
canalizaciones generales y acometidas a duchas, abastecimiento de agua y saneamiento (techo del
edificio del Emisario de Vera y estación de bombeo de emisario del Saler).

Existe el acuerdo  del 24 de enero de 2020, del Consell, de inicio de actuaciones para paliar
los daños producidos por la borrasca Gloria en la Comunitat Valenciana.

Se está a la espera de la aprobación del presupuesto de daños solicitado para el inicio de
actuaciones de reparación/reposición de los elementos afectados.

2.- Es responsabilidad de la Demarcación de Costas la autorización y ejecución de los
trabajos necesarios."
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13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Preguntes que presenten conjuntament la Sra. Julia Climent Monzó i el Sr. Carlos Luis
Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives als "Programes educatius en la
Devesa-Albufera".

PREGUNTA

"Con base al asunto referenciado, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Qué programas educativos se han impulsado en los últimos años desde el
Ayuntamiento en el ámbito de la Devesa-Albufera? ¿Cuántos escolares han participado en dichas
actividades? Interesamos se nos facilite desglose, por años, desde 2015.

2ª.- ¿Cuántos alumnos participaron en la última plantación popular organizada por el
Ayuntamiento de València, a través del Servicio Municipal de la Devesa-Albufera, en el bosque
de la Devesa, con motivo del Día del Árbol?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"1ª.- ¿Qué programas educativos se han impulsado en los últimos años desde el
Ayuntamiento en el ámbito de la Devesa-Albufera? ¿Cuántos escolares han participado en dichas
actividades? Interesamos se nos facilite desglose, por años, desde 2015.

Des de 2015, el Servici de Devesa ha impulsat els següents programes:

“L’Albufera i la Pipa a la teua aula”, en el marc del conveni amb SEO i Acció Ecologista
Agró per a la posada en valor del Tancat de la Pipa i del seu ús públic per a la ciutadania
de València:

2018 à 9 centres escolars, participació total alumnat 260
2019 à 4 centres escolars, participació total alumnat 176

Activitats extraescolars:
2019 à 30 centres escolars, participació total alumnat 1.177

2ª.- ¿Cuántos alumnos participaron en la última plantación popular organizada por el
Ayuntamiento de València, a través del Servicio Municipal de la Devesa-Albufera, en el bosque
de la Devesa, con motivo del Día del Árbol?

La plantació commeroativa del Dia de l’Arbre es va dur a terme amb la participació
d’entitats i amb la ciutadania en general, participant aproximadament 1.000 persones."
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14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Preguntes que presenten conjuntament la Sra. Julia Climent Monzó i el Sr. Carlos Luis
Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives al "Projecte innovador en l'Albufera".

PREGUNTA

"En las últimas semanas, el Ayuntamiento de València ha anunciado la puesta en marcha
de la Compra Pública Innovadora, un nuevo plan de innovación a fin de potenciar el desarrollo
de mercados renovables a través de la contratación pública. Dentro de este plan se incluyen
varios proyectos en materia medioambiental, entre ellos, una nueva herramienta para limpiar la
Albufera.

Con base al anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Cuáles son los objetivos concretos y las características técnicas del proyecto
innovador antes mencionado? ¿Quién es el autor del mismo?

2ª.- ¿Cuándo espera el Ayuntamiento de València poner en marcha este proyecto? ¿En qué
zona concreta del Parque Natural de la Albufera?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"En las últimas semanas, el Ayuntamiento de València ha anunciado la puesta en marcha
de la Compra Pública Innovadora, un nuevo plan de innovación a fin de potenciar el desarrollo
de mercados renovables a través de la contratación pública. Dentro de este plan se incluyen
varios proyectos en materia medioambiental, entre ellos, una nueva herramienta para limpiar la
Albufera.

Con base al anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Cuáles son los objetivos concretos y las características técnicas del proyecto
innovador antes mencionado? ¿Quién es el autor del mismo?

2ª.- ¿Cuándo espera el Ayuntamiento de València poner en marcha este proyecto? ¿En qué
zona concreta del Parque Natural de la Albufera?

RESPOSTA 

L'Ajuntament de València, a través de la Regidoria d'Innovació i Gestió del Coneixement,
ha elaborat al febrer de 2020 un pla d'impuls a la compra pública d'innovació (d'ara en avant CPI)
a la ciutat de València amb l'objectiu d'incentivar el desenvolupament de la investigació i
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innovació a la ciutat de València a través de la demanda pública de productes i serveis
innovadors.

Este pla d'impuls a la compra pública d'innovació s'ha presentat també a la convocatòria de
2020 de les subvencions de l'Agència Valenciana de la Innovació amb la finalitat d'obtindre
recursos externs que puguen contribuir al finançament dels seus costos associats.

La CPI, com a instrument de compra pública, ha d'orientar-se a impulsar el
desenvolupament de solucions que encara no existeixen en el mercat amb impacte en la resolució
de grans reptes i problemes de ciutat.

El pla d'impuls a la CPI preveu que, després d'una primera fase de formació, sensibilització
i capacitació, s'inicie un procés d'identificació de necessitats i reptes de ciutat, així com de
potencials solucions o projectes d'innovació que només puguen resoldre's mitjançant Compra
Pública d'Innovació al no existir solucions o tecnologies conegudes en el mercat o trobar-se estes
en nivells molt primerencs de maduresa tecnològica. Estes fases de treball comportaran la
necessitat de realitzar consultes preliminars del mercat per a conéixer el seu potencial i la seua
maduresa, i acabaran dibuixant un mapa de necessitats primerenques de l'Ajuntament de
València que podrà abordar-se mitjançant CPI, i que servirà perquè el sector privat i els centres
d'investigació orienten al llarg dels anys els seus esforços d'I+D+i per a crear solucions noves a
problemes no resolts.

És en eixe context, on a través dels mitjans de comunicació es van posar exemples de
possibles d'aplicacions futures de la CPI per a comprensió de la seua aplicabilitat. En l'actualitat,
l'impuls de l'Ajuntament de València en CPI està en les seues etapes inicials i no s'ha creat encara
eixe mapa de demanda primerenca amb els reptes i els projectes prioritzats per a desenvolupar
solucions innovadores no existents en l'actualitat. Sens dubte, l'eliminació de residus plàstics i
micro-plàstics a les platges valencianes i les aigües dels nostres paratges naturals de la ciutat de
València, pot ser considerat com un dels reptes importants a abordar que requeririen del
desenvolupament de solucions innovadores encara no existents i que podrien crear-se des de
diferents sectors i camps del coneixement."

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular, relatives
als "Animals abandonats".

PREGUNTA

"Debido a inquietudes vecinales surgidas acerca de cómo actuar ante la presencia de
animales abandonados en la vía pública o en los espacios ajardinados de nuestra ciudad, el grupo
municipal popular formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Cómo debe actuar y a dónde debe dirigirse un ciudadano si detecta la presencia de
animales abandonados en la vía pública?

2.- ¿Existe algún servicio municipal que se haga cargo de estas situaciones?
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3.- Dicho servicio ¿permanece abierto las 24 horas del día y todos los días de la semana?

4.- En cualquier otro caso ¿cuál es el horario del mismo?

5.- ¿Existe algún teléfono de atención?"

RESPOSTA

Sra. Tello, Delegada de Benestar Animal

"Debido a inquietudes vecinales surgidas acerca de cómo actuar ante la presencia de
animales abandonados en la vía pública o en los espacios ajardinados de nuestra ciudad, el grupo
municipal popular formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Cómo debe actuar y a dónde debe dirigirse un ciudadano si detecta la presencia de
animales abandonados en la vía pública?

Una vez detectado un animal abandonado un ciudadano debe  dar aviso telefónico o
presencial en la policía local, tanto en la Unidad de Medio Ambiente como en el resto de
unidades del cuerpo.

2.- ¿Existe algún servicio municipal que se haga cargo de estas situaciones?

El Núcleo Zoológico Municipal presta el servicio tanto de recogida de animales
abandonados como de cadáveres de vía pública a través del grupo de rescate del núcleo.

3.- Dicho servicio ¿permanece abierto las 24 horas del día y todos los días de la semana?

El servicio de recogida de animales abandonados se presta las 24 horas del día durante los
365 días del año.

4.- En cualquier otro caso ¿cuál es el horario del mismo?

El servicio de recogida de animales abandonados se presta las 24 horas del día durante los
365 días del año.

5.- ¿Existe algún teléfono de atención?

Se dispone de teléfono de atención al público así como de aviso al grupo de rescate.
Asimismo tienen como vías alternativas de comunicación un correo electrónico y las redes
sociales de la empresa gestora del Núcleo Zoológico Municipal."

16 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives a "L'emergència climàtica".
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PREGUNTA

"Una de las promesas electorales del actual equipo de gobierno municipal era “Exigir a la
Generalitat Valenciana que retire el fibrocemento de las naves industriales y otras instalaciones
abandonadas en toda la ciudad de València por los peligros que comporta para la salud de la
población valenciana”, acerca de esta propuesta, la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Se ha realizado alguna actuación en este sentido?

2.- ¿Piensa el equipo de gobierno exigir a la Generalitat que retire el fibrocemento de las
naves industriales y otras instalaciones abandonadas en toda la ciudad de València?

3.- En caso afirmativo ¿cuándo se exigirá?

4.- ¿Cuántas naves y/o instalaciones abandonadas de nuestra ciudad cuentan con
fibrocemento?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Titular de l'Àrea d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica i Transició
Energètica

"Per causes sobrevingudes, es contestarà a la pròxima Comissió."

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Full de ruta sobre emergència climàtica".

PREGUNTA

"A preguntas realizadas en anteriores Comisiones se nos respondió que por parte del Grupo
de Trabajo, creado el pasado 19 de diciembre, para la Transición Energética en la ciudad de
València se prevé disponer de una Hoja de ruta integrada en el seno de la corporación que pueda
ser sometida a un proceso de participación ciudadana, acerca de esta información, la concejal que
suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué plazos se manejan para la elaboración de esta Hoja de ruta?

2.- ¿Cuándo tiene previsto el equipo de gobierno tener diseñada la hoja de ruta para
someterla a un proceso participativo?

3.- ¿Qué contenido se prevé que tenga la Hoja de ruta? ¿Contemplará alguna de las
medidas que se incluirá en el PACES?"

RESPOSTA
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Sr. Ramón, Delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Quins terminis es manegen per a l'elaboració d'aquest Full de ruta?

L'ajuntament participa, a través del Servei d'Emergència Climàtica i Transició Energètica,
en el projecte Tomorrow, de 36 mesos de duració, que té per objecte el disseny participatiu i la
posada en marxa d'un full de ruta per a la transició energètica en sis ciutats pilot, sent València
una d'elles; d'aquesta manera, el termini màxim previst és octubre de 2022.

2.- Quan té previst l'equip de govern tindre dissenyada el full de ruta per a sotmetre-la a un
procés participatiu?

Una vegada creat el grup de treball per a la transició energètica de la ciutat s'han posat en
marxa les primeres reunions bilaterals amb els diferents departaments municipals competents
destinades a actualitzar, coordinar i, en el seu cas, ampliar o sintetitzar les mesures i accions
proposades en el PACES. D'aquesta manera, es preveu disposar d'un full de ruta integrat en el si
de la corporació que puga ser sotmesa a un procés de participació ciutadana al final del present
exercici 2020.

3.- Quin contingut es preveu que tinga el Full de ruta? Contemplarà alguna de les mesures
que s'inclourà en el PACES?

D'acord amb la declaració d'emergència climàtica i en desenvolupament de l'epígraf segon
de l'acord del ple municipal de 25/04/2019 d'aprovació del PACES estableix: Aprovar la proposta
de creació d'un equip tècnic municipal, en el qual participen els serveis competents en matèria de
transició energètica i canvi climàtic, que dinamitze a través d'un full de ruta coordinat i
participatiu, el desenvolupament del PACES i la transició energètica de la ciutat. D'aquesta
manera, el full de ruta no sols recollirà, sinó que actualitzarà tant en aspectes tècnics com de
previsió de costos i resultats, les mesures proposades pel PACES."

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Climate Kic".

PREGUNTA

"En la pasada Comisión se rechazó la incorporación del Ayuntamiento de València a la
Red Europea Climate Kic. Uno de los motivos expuestos fue la alta cuota que debería de pagar
para formar parte de la misma.m Por este motivo la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1. ¿Cual es la cuota que se pagaría por parte del Ayuntamiento?

2. ¿Esa cantidad ha sido confirmada con Climate Kic? ¿De dónde sale la cifra?"

RESPOSTA
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Sr. Ramón, Delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"En la passada Comissió es va rebutjar la incorporació de l'Ajuntament de València a la
Xarxa Europea Climate Kic. Un dels motius exposats va ser l'alta quota que hauria de pagar per a
formar part d'aquesta. Per aquest motiu la regidor que subscriu formula les següents preguntes:

1 - Com és la quota que es pagaria per part de l'Ajuntament?

2 - Aqueixa quantitat ha sigut confirmada amb Climate Kic? D'on ix la xifra?

Els motius exposats pel regidor Alejandro Ramón és que, l'Ajuntament de València,
atenent la intenció d'aquesta ciutat a apostar pels plans implicats en la lluita contra el canvi
climàtic ja es troba representat i participant en diferents projectes en la Xarxa Europea Climate
Kic mitjançant la Fundació Les Naus, existint un fort compomis d'aquesta ciutat en relació amb
aquesta plataforma.

Per a lluitar contra el canvi climàtic, s'està treballant activament en la captació i obtenció
de finançament europeu, prova d'això és que la Fundació del Canvi Climàtic es proveeix en part
d'ajudes europees. El fet que no estiga adherida la Corporació Municipal com a institució a
aquesta xarxa no significa que no es puga optar a importants ajudes econòmiques a nivell
europeu. No és cert que es posara el cost de la quota com un dels motius del rebuig de la
incorporació de l'Ajuntament a la Xarxa."

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Control d'abocaments industrials del terme municipal de València".

PREGUNTA

"Los vertidos y residuos que se producen desde los polígonos y áreas industriales suponen
una amenaza para el medio ambiente y zonas de gran valor ecológico como es el parque de la
Albufera o el litoral marítimo, por ello es de vital importancia la inspección y vigilancia sobre el
tratamiento y el trato que reciben de estos vertidos.

PREGUNTAS

1) ¿Cuántas áreas y polígonos industriales hay en el término municipal de Valencia?
Indique la localización de cada una de ellas.

2) ¿Quién realiza la vigilancia y control de los vertidos y residuos que se generan en dichas
áreas industriales?

3) ¿Cuántos registros e inspecciones se realizaron durante 2018 y 2019 y cuál fue el
resultado de dichas inspecciones?
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4) En caso de que otra administración sea la encargada de realizar dichas inspecciones.
¿Les han comunicado los resultados de las inspecciones? Indique los datos transmitidos por dicha
administración.

5) Indique si existe alguna medida de prevención y análisis para detectar y evitar vertidos
incontrolados en la red de saneamiento cercana a las áreas industriales de la ciudad."

RESPOSTA

Sra. Valia, Delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"Visto las preguntas formuladas por el Grupo Municipal Ciudadanos sobre los vertidos y
residuos que se producen desde los polígonos y área industriales del término municipal de
València a la Albufera y Litoral marítimo, cabe informar que:

En el término municipal de València existen, además de las zonas destinadas al transporte
rodado, ferroviario y marítimo, tres polígonos industriales, Horno de Alcedo, Vara de Quart y
Mercavalencia. Los tres son de carácter terciario industrial y su zonificación se define según las
Normas Urbanísticas de PGOU en la Sección Tercera: Subzona IND-2. Polígonos Industriales,
art. 6.56 y siguientes. Su régimen de usos está regulado en el art. 7.6.b) Uso Industrial en Zonas
no Residenciales (Ind.2), siendo la mayoría de las empresas que los ocupan de usos de almacén,
distribución y servicios, en ningún caso con el grado de molestia, nocividad, insalubridad o
peligrosidad que sólo se permite en Zonas de uso dominante industrial (Ind.3), que no es este
caso, ya que no existe ninguno de estas características en nuestro término municipal.

El sistema de control y distribución de los vertidos se realiza en el interior del recinto de
cada empresa, consistiendo en la mayoría de los casos en el tratamiento de las aguas negras
procedentes de los aseos, por lo que su evacuación se realiza directamente a la red de
saneamiento, cumpliendo lo establecido en el articulado de la Ordenanza municipal que lo regula
y vertiendo finalmente a la depuradora correspondiente, en ningún caso al parque de la Albufera
o al litoral marítimo.

No obstante, con la preceptiva Licencia de Actividad, el Servicio de Actividades exige y
controla, según la naturaleza y uso permitido, el tratamiento de residuos y vertidos, exigiendo
cuando fuera necesario la correspondiente Autorización de vertido por parte del Ciclo Integral del
Agua y llevando a cabo el control del mantenimiento periódico del mismo."

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Consell Municipal de Medi Ambient".

PREGUNTA

"Desde que entró en vigor el reglamento del Consejo el 2 de febrero 2018 apenas lo han
convocado dos veces.
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1) ¿Cuál es la razón para que no se haya convocado el consejo en el 2019 ni en 2020?

2) ¿Piensan convocarlo próximamente? ¿Cuándo?

3) ¿Podría indicar que informes y/o conclusiones ha emitido la comisión técnica de
“Estudio de la nueva gestión de la jardinería pública”? Si los hubiese por favor adjúntelos."

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de  Delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la
Ciutat

"Desde que entró en vigor el reglamento del Consejo el 2 de febrero 2018 apenas lo han
convocado dos veces.

1) ¿Cuál es la razón para que no se haya convocado el consejo en el 2019 ni en 2020?

La necessitat de dur a terme la tramitació administrativa per aprovar l’actualització del
Reglament del Consell Municipal de Medi Ambient a efectes organitzatius, per adaptar-lo a la
estructura del govern municipal en àrees i delegacions segons la Resolució núm. 128 de Junta de
Govern Local de 17 de juliol de 2019 i a les noves denominiacions dels servicis implicats.

2) ¿Piensan convocarlo próximamente? ¿Cuándo?

L’abans possible una volta siga efectiva la modificació del seu reglament.

3) ¿Podría indicar que informes y/o conclusiones ha emitido la comisión técnica de
“Estudio de la nueva gestión de la jardinería pública”? Si los hubiese por favor adjúntelos.

Esta comissió es reunirà pròximament una volta s’haja possat en marxa de nou el Consell."

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Nivell freàtic del subsòl de València".

PREGUNTA

"Según el Plano de Localización de sensores y telemetría del Ciclo Integral del Agua en la
actualidad hay siete piezómetros que miden el nivel freático de la ciudad.

1) ¿Tiene previsto aumentar la cantidad de piezómetros para controlar dichos niveles?

2) ¿Cuál fue la media mensual obtenida en cada uno de los puntos de medición durante los
años 2018 y 2019?".

RESPOSTA
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Sra. Valía, Delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"Según el plano de localización de sensores y telemetría del Ciclo Integral del Agua en la
actualidad hay siete piezómetros que miden el nivel freático de la ciudad.

1.- ¿Tiene previsto aumentar la cantidad de piezómetros para controlar dichos niveles?

Si.

2.- ¿Cuál fue la media mensual obtenida en cada uno de los puntos de medición durante los
años 2018 y 2019?
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##ANEXO-1713686##

 

2019

en
er

o

fe
br

er
o 

m
ar

zo

ab
ril

m
ay

o

ju
ni

o

ju
lio

ag
os

to

se
pt

ie
m

br
e

oc
tu

br
e

no
vi

em
br

e

di
ci

em
br

e

Nazaret 2,54 2,59 2,6 2,5 2,5 2,51 2,52 2,53 2,49 2,47 2,47 2,44
Blasco Ibáñez 2,52 2,59 2,6 2,5 2,5 2,51 2,52 2,53 2,49 2,47 2,47 2,44
Ibiza 3,14 3,21 3,25 3,17 3,17 3,18 3,16 3,16 3,11 3,11 3,09 3,12
Puerto 4,65 4,73 4,7 4,63 4,67 4,71 4,8 4,81 4,71 4,7 4,73 4,71
Alfahuir 6,7 6,73 6,79 6,78 6,72 6,67 6,69 6,79 6,76 6,66 6,89 6,97
Maestro Sosa 6,96 7,23 7,43 7,47 7,36 7,26 7,59 7,75 7,6 7,42 7,57 7,56
Mestalla 15,96 16,36 16,6 16,62 16,53 16,45 16,77 16,99 16,79 16,56 16,75 16,84

2018
Nazaret 2,59 2,58 2,53 2,56 2,53 2,49 2,54 2,54 2,48 2,43 2,38 2,46
Blasco Ibáñez 2,59 2,58 2,53 2,56 2,53 2,49 2,54 2,54 2,48 2,43 2,38 2,45
Ibiza 3,26 3,22 3,06 3,11 3,09 3,06 3,05 3,06 3,01 2,93 2,9 3,02
Puerto 4,72 4,73 4,77 4,85 4,82 4,78 4,86 4,9 4,78 4,67 4,46 4,56
Alfahuir 6,77 6,74 6,78 6,86 6,82 6,78 6,8 6,84 6,91 6,87 6,67 6,69
Maestro Sosa 7,71 7,63 7,6 7,74 7,68 7,62 7,62 7,82 7,72 7,52 7,01 6,99
Mestalla 17,67 17,03 17 17,17 17,1 17,03 17,05 17,21 17,19 16,87 16,15 16,06
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(valores de las tablas negativos, en metros)

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000072-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
la "Qualitat de l'aigua al Parc Natural de l'Albufera".

PREGUNTA

"1) Indique los parámetros analizados sobre la calidad de las aguas en la Gola de Puchol.

2) Adjunte los resultados de cada uno de los controles realizados durante los años 2017,
2018, 2019 y 2020, indicando fecha, parámetro y resultado en cada uno de ellos."

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"1) Indique los parámetros analizados sobre la calidad de las aguas en la Gola de Puchol.

2) Adjunte los resultados de cada uno de los controles realizados durante los años 2017,
2018, 2019 y 2020, indicando fecha, parámetro y resultado en cada uno de ellos.

En relació a les preguntes formulades, el servici Devesa-Albufera no realitza cap
seguiment analític a la Gola del Pujol. Mai en la seua història ha fet este tipus d’anàlisis."

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000073-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Pla de mesurament objectiu de resultats dels serveis de neteja urbana".

PREGUNTA

"1) Adjunte el Plan de medición objetiva trimestral, semestral y anual de resultados de los
servicios de limpieza urbana.

2) Adjunte los resultados de dichas mediciones objetivas para 2018 y 2019."

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1) Adjunte el Plan de medición objetiva trimestral, semestral y anual de resultados de los
servicios de limpieza urbana.
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2) Adjunte los resultados de dichas mediciones objetivas para 2018 y 2019.

Estes preguntes són massa genèriques i la regidora haurà de concretar més per tal d’oferir
la informació adequada."

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000073-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Funcionament del servei de telesupervisió, informació i control de la neteja
urbana".

PREGUNTA

"El servicio de telesupervisión de la limpieza urbana debería está implantado durante este
primer trimestre de 2020.

 PREGUNTAS

 1) ¿Se ha finalizado ya la implantación?

 2) ¿Qué datos está proporcionando dicho servicio y en que se está utilizando? Haga un
balance del funcionamiento del servicio."

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1) ¿Se ha finalizado ya la implantación?

En estos moments, juntament amb el Sertic i l'Oficina de Ciutat Intel·ligent, s'està ultimant
la implantació d'este important projecte tecnològic de Telesupervisió geolocalitzada dels servicis
de neteja i recollida de residus urbans de València.

2) ¿Qué datos está proporcionando dicho servicio y en que se está utilizando? Haga un
balance del funcionamiento del servicio.

En l'etapa actual d'implantació s'està duent a terme:

Verificació de la càrrega de planificació de servicis i manteniment de dades (actualització).
Verificació i millora dels algoritmes informàtics de treball i de contrast.
Verificació de falses alarmes i assegurament de senyals.

El projecte es troba en fase de proves per als servicis bàsics, és a dir, la major part dels
servicis totals de neteja i recollida, amb més del 90% dels equips totals i la pràctica totalitat dels
servicis programats. Per altra part, juntament amb l'oficina de Ciutat Intel·ligent i el Sertic, es
preveu l'ampliació d'algoritmes de geolocalització per als servicis complementaris de neteja i
recollida que treballen sense programació estricta d'itineraris, com la recollida d'estris i servicis
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especials, o d’altre que treballen baix demanda d'atenció d'incidències ciutadanes. Per això,
esperem iniciar la fase d'explotació i gestió directa de resultats en este projecte molt prompte.

És convenient recordar que tots els projectes d'este abast tecnològic i innovador amb
sistemes i canvis de concepció de suport tecnològic de la supervisió dels servicis són projectes en
constant desenvolupament i perfeccionament, la celeritat del qual està permanentment vinculada
als recursos humans efectius dedicats a la seua explotació diària amb objecte sobretot d'aplicació
de les dades obtingudes i així mateix, identificació d'incidències i millores del Projecte."

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000073-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives als "Poals-paperera de reciclatge per a les Falles 2020".

PREGUNTA

"Según anunció el concejal Campillo durante el mes de febrero en las Fallas 2020 las
comisiones falleras cuentan con cubo-papeleras nuevas para facilitar el reciclaje de papel y cartón
así como también materia orgánica.

PREGUNTAS

1) Durante las Fallas de 2019 ya se repartieron 160 contenedores. ¿Qué destino se les dio a
los contenedores repartidos en 2019? ¿Después de las fiestas de 2020 que destinos tendrán
contendores repartidos este año?

2) ¿Qué comisiones falleras han recibido este año dichos cubos-papeleras?

3) ¿Qué cantidad de contenedores, de que tipo y en qué zonas se han trasladado y/o
retirado contenedores de residuos de la vía pública durante las fiestas falleras?

4) En las zonas donde se han trasladado los contenedores de recogida selectiva de residuos,
¿cómo tienen que proceder las comisiones falleras con el contenido de sus cubos-papeleras?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1) Durante las Fallas de 2019 ya se repartieron 160 contenedores. ¿Qué destino se les dio
a los contenedores repartidos en 2019? ¿Después de las fiestas de 2020 que destinos tendrán
contendores repartidos este año?

Durant les Falles 2019 es van distribuir els contenidors de 120 litres per a reciclatge de la
fracció orgànica en les Comissions Falleres de les zones on s'havia establit, des de finals de 2018,
la recollida orgànica a València (Fase II orgànica, 50% ciutat).
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En 2020, esta distribució de contenidors de 120 litres per a la fracció orgànica s'ha dut a
terme igualment en la zona on s'acaba d'establir la recollida selectiva orgànica, un 20% de la
ciutat (13 barris) en la Fase III A executada entre novembre i desembre 2019 amb un total de 70
nous contenidors de 120 litres per a orgànica, per a la separació en origen dins del local faller i el
seu posterior depòsit en els contenidors de carrer més pròxims.

Addicionalment, per a les Falles de 2020 s'havia dut a terme la distribució de 350
contenidors papereres d'envasos de 120 litres i altres 350 contenidors papereres de paper-cartó de
120 litres, segons conveni específic amb Ecoembes, per a la totalitat de les Comissions Falleres
del municipi. Així mateix, per a la separació en l'interior del local d'estos residus i el seu dipòsit
en els contenidors de superfície de carrer més pròxims. A més, s'havien distribuït 20 grans sacs

de ràfia lleugera d’1m  per a envasos per a les Falles de la Secció Especial per a grans3

produccions d'envasos en moments o actes de màxima afluència de públic, com les festes en les
carpes.

Estos contenidors són d'ús continuat a la resta de l'any per tal de fomentar i afavorir les
condicions de reciclatge de tots els residus urbans durant tot l'any per part de les Comissions
Falleres.

2) ¿Qué comisiones falleras han recibido este año dichos cubos-papeleras?

La distribució dels 70 contenidors de 120 litres d'orgànica d'enguany s'ha realitzat en totes
les Comissions Falleres dels barris següents:

Hort de Senabre, Creu coberta, Botànic i Petxina, de la zona 1.
Districte municipal Camins al Grau 12 complet i barris l’Amistat, Ciutat Jardí (Sud Blasco
Ibáñez) i l’Illa Perduda, del Districte municipal 13 de la zona 2.
Cabanyal-Canyamelar, de la zona 3.

La distribució dels 350 pars de contenidors de 120 litres d'envasos i paper-cartó d'enguany
s'ha realitzat per a la totalitat de les Comissions Falleres de València.

3) ¿Qué cantidad de contenedores, de que tipo y en qué zonas se han trasladado y/o
retirado contenedores de residuos de la vía pública durante las fiestas falleras?

En la taula següent es resumeixen els trasllats i substitucions de contenidors de cada zona
de la ciutat.

CONTENIDORS
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ZONES FRACCIÓ TRASLLATS RETIRATS

REFORÇ/

SUBSTITUCIÓ
CONTENIDORS 1100 LITRES

1

RESTA 246 0 321

PAPER/CARTÓ 93 88 0

ENVASOS 94 95 0

ORGÀNIC 60 81 0

2

RESTA 328 0 16

PAPER/CARTÓ 109 15 0

ENVASOS 107 13 0

ORGÀNIC 128 2 0

3

RESTA 120 9 90

PAPER/CARTÓ 37 4 0

ENVASOS 35 4 0

ORGÀNIC 27 3 0

  Total 1384 314 427

  4) En las zonas donde se han trasladado los contenedores de recogida selectiva de
residuos, ¿cómo tienen que proceder las comisiones falleras con el contenido de sus
cubos-papeleras?

Els trasllats i substitucions de contenidors estava previst que no impediren la utilització
dels contenidors de superfície de carrer més pròxims per a continuar realitzant el reciclatge de les
fraccions separades en origen d'envasos, paper-cartó i orgànica."

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000073-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Servei de recollida d'estris abandonats en la zona de Blocs Portuaris".

PREGUNTA

"Recientemente hemos tenido conocimiento de que se han producido altercados en la zona
de la bloques portuarios cuando los trabajadores del servicio de recogida de enseres
abandonados.

PREGUNTAS
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1) Los operarios que actúan en la zona ¿realizan el servicio acompañados por la policía
municipal o tiene que avisar si se encuentran con algún conflicto?

2) ¿Con que periodicidad actúan los operarios del servicio en la zona de los Bloques
Portuarios?

3) Dada la situación de peligro que tienen que afrontar dichos operarios ¿qué medidas van
a tomar para que no se siga produciendo?

4) ¿Se han producido situaciones parecidas en las que se ha tenido que solicitar presencia
policial en algún otro barrio de la ciudad durante 2019? Enumérelos."

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1) Los operarios que actúan en la zona ¿realizan el servicio acompañados por la policía
municipal o tiene que avisar si se encuentran con algún conflicto?

La recollida programada d'estris i decomisos en les zones sensibles del Cabanyal i
Malva-rosa, que inclouen Blocs Portuaris, es realitzen conjuntament i coordinadament amb la
Policia Local.

2) ¿Con qué periodicidad actúan los operarios del servicio en la zona de los Bloques
Portuarios?

La recollida d'estris i decomisos es realitza diàriament, així com els servicis d’agranat
manual amb presència conjunta de dos persones operàries.

3) Dada la situación de peligro que tienen que afrontar dichos operarios ¿qué medidas van
a tomar para que no se siga produciendo?

Amb les mesures adoptades expressades en la resposta 1, no es considera necessari prendre
altres tipus de mesures.

4) ¿Se han producido situaciones parecidas en las que se ha tenido que solicitar presencia
policial en algún otro barrio de la ciudad durante 2019? Enumerelos.

En algun cas en la zona de patis interiors de la Malva-rosa (Plaça Benito Menni), de carrer
Iecla o del barri de la Font-santa i en altres actuacions eventuals, per retirada d'estris i decomisos
corresponents a persones sense sostre en certs nivells d'assentament, es disposa igualment de
col·laboració i presència de la Policia Local."

27 RESULTAT: CONTESTADA
ASSUMPTE:
Pregunta formulada "in voce" pel Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal
Popular, sobre "Mesures en parcs i jardins durant aquesta situació".
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El Sr. Mundina pregunta quines mesures es van prendre als parcs i jardins de la nostra
Ciutat durant aquesta situació per part del Servici de Jardineria Sostenible i de l'Organisme
Autònom de Parcs i Jardins Singulars i Escola Municipal de Jardineria.

El Sr. President contesta que en virtut de l'acord de Junta de Govern Local de sessió 13 de
març de 2020 s'han aprovat els servicis mínims del manteniment de parcs i jardins per a assegurar
la salubritat de l'espai públic. A més, s'apunta que quant a la seguretat dels ciutadans pel tema de
l'arbratge i el seu poda es mantenen els servicis mínims en un 50% dels actualment prestats si les
coses es compliquen en la plantilla i igual ocorre amb l'Organisme Autònom de Parcs i Jardins
Singulars i Escola Municipal de Jardineria. La idea és preservar que la ciutadania perceba que la
Ciutat i els Servicis municipals funcionen. Quant als serveis de neteja de la via pública els
efectius han de funcionar al 100%. A més assenyala que s'estan estudiant també els productes de
neteja específics i desinfectants i informa de la resolució d'Alcaldia Z-73, de 15 de març de 2020,
relativa a l'adopció de mesures tendents a garantir els serveis essencials a la ciutat de València,
com a conseqüència de la declaració de l'estat d'alarma.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les onze hores i cinquanta
minuts, de la qual s'estén la present acta que signa amb mi el president i que certifique com a
secretari.


